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From: 51.2e
} 5.128 (ERED)

Sent: Wed 2/3/2021 10:51:35 AM

Subject: FW: berekening/argumentatie CZ voor Medewerkers crisisdiensten ondergroepje ggz medewerkers - spoed

Received: Wed 2/3/2021 10:51:35 AM

1: (EEE EEE @ in wisi]

Van:BEE [5.1.26 |JEN @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 3 februari 2021 11:50

or:IEEIE GED) SEER rvs. IEEENE. (EXE) EEC inv. >

Onderwerp: FW: berekening/argumentatie CZ voor Medewerkers crisisdiensten onder groepje ggz medewerkers
- spoed

Urgentie: Hoog

Omg... moeten en kunnen we hier nog iets mee?

De crisisdiensten werken soms integraal (ook voor de jeugd) en soms dus niet, is aan de gemeente om te bepalen
Ik vind de argumentatie hier minder sterk: bij volwassenen ggz/crisisdiensten gaat het om clienten die de afstand zelf niet

kunnen houden in crisisdituaties en zelf dus ook het virus gemakkelijk kunnen verspreiden. Bij de jeugd zie ik dit anders

aangezien onder de 18 er minder sprake is van verspreiding en oplopen van het virus (als ik het OMT nog goed begrijp)...
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Verzonden: woensdag 3 februari 2021 11:45

Aan: E BE) EEEleminvws.ni>; is GE) MEE eminvws.n)>
Onderwerp: berekening/argumentatie CZ voor Medewerkers crisisdiensten onder groepje ggz medewerkers - spoed

Urgentie: Hoog

Hoi

Wat nu bij directie Jeugd speelt is dat wij vinden dat de medewerkers van crisisdiensten/crisisbedden in de jeugdzorg (24 u) ook

een plekje vooraan zou den moeten krijgen, vergelijkbaar met intramurale ggz. Het gaat hierbij om max 600 zorgmedewerkers.
We zijn bezig om dit via[EEEop te schalen richting PDCOVID 19. En vandaar dat we eea nu met spoed aan het uitzoeken zijn.

Ik zag net dat tekst op rijksoverheid is aangepast, hier staat onder GGZ medewerkers nu ook : medewerkers crisisdiensten.

Mijn vraag is wat hieronder valt in jullie onderbouwing: ik neem aan niet het plukje wat ik hier boven beschrijf (check?), en dat

het puur om crisisdiensten van ggz instellingen gaat (check?). Hebben jullie voor ons de argumentatie bij crisisdiensten; dit

zodat wij daar bij aan kunnen sluiten in de redeneerlijn/onderbouwing waarom ons plukje van 600 mee zou moeten gaan.

We hebben enige haast omdat we eea zsm willen nazenden richting JEEEZN

Dank voor reactie.

Groet JEXEDN
Je zou me nog de aantallen mailen over jullie doelgroep ‘medewerkers in de ggz zorg’, zoals besproken vorige week.
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